



Summer Programmes in Ireland for Girls 15-18 years old

ihgalway.ie



**International
House**
Galway

Summer Programme in Ireland for Girls 15-18 years old

Accompanied by chaperones who are trusted education professionals known to students

Dates: July 12-August 9, 2016

Location: National University of Ireland, Galway, Galway city, Ireland

Fee per student: €4,000

This programme includes the following three core elements:

- Academic learning: English lessons
- Social learning: social activities and excursions
- Personal learning: life skills and personal development

English lessons

- 20 English lessons per week, including IT and Leadership Training (1 hour = 45 minutes)
- Closed groups
- Lessons with IH trained teachers, all of whom who have received professional development training on teaching monolingual groups of Arabic speakers
- Level testing and needs analysis, carried out prior to group's arrival in Galway
- All course materials, based on projects, including portfolio which students take home with them following the course
- Customised programme to help learners develop their English proficiency, discover element of Irish culture, literature and history, and experience personal development through projects which link the lessons to the activities and cultural visits
- Weekly progress reports for each student written by the teachers
- Detailed final report written by the teachers
- Certificate for each student with their CEFR level and Can Do Statements
- Dedicated IH Galway Programme Coordinator

Campus facilities

- Bright spacious classrooms
- Faculties of Engineering, Arts, Medicine, Nursing
- Museums: zoology, archeology
- Computer and projector in each room, wifi
- Prayer room
- Modern sports centre with halls and studios; tennis courts
- Walks by river Corrib • Restaurants and cafes on campus
- Bank, pharmacy, shops

برنامج لعلغة الجيل في القضي فيف لي رل نل لفتيات من عمر 15 الى 18

بمقتضى قسوفات جبرائيل على ايم وموفات مني ن لطلبات

التاريخ : من 2016/7/12 الى 2016/8/9

لمقع : جامع قاي لنـدا لطني ة, غل واي, بحنة غل واي, اي لنـدا

لارس وھل كل طلبه : 4000 يورو

يشمل هذا لبيان جعل على الـ ثلاثة عناصر هي سي و هي التالي:

- للتعلم الأكاديمي دروس في اللغة الانجليزية.
- للتعلم الاجتماعي : رحلات و أنشطة اجتماعية.
- للتدريس الشخصي بتعليم مهارات الحياة والتفكير النقدي



مهينة غل وای



الداش عار الصيقة و
الحبفي غال واي)



البنسالة المركزية



خمس قللن الكاي لموربي



لخدم التلتي تشمله الارسوم:

- دروس لالغة الانجليزية.
- 20 درس في لالغة الانجليزية على اسبوع, بخص في دروس في تقني الالعمل و مات (IT) والتدري ب على فن القياة (ساعة و 45 دقيقة).
- مجموعات خاصة
- حصص مع مدرس اتم در ب اتمبش هادة في ظم ةالبيت لالدي (IH), و جيع هضم ب تل و لتدي بالتي في ةال م بية لتي يتديس ال م جموع التلتي تتحدث ل لة لودة فقط و هي ال عريية.
- تقني ذمت حان الم ستوى الوت حلالات ال لمة قلى وصول ال م جموع لال غالواي.
- ستخص من جيع ال مودالهراسية لتي ليقطب ع اللدور قياا لتي ال مش طوع ي ا خ ذول ال عطات مع هم لال بيت.
- برن امج معدل و مخص ل م ساعدة ال عمل مات لتي تطهر م هار ل غم الإنجليزية و لكشاف م علم و أدب و تاي خال حضارة الأيرلندي و ت ج ب ةالتي في ةال خري من خال المشاي لتي يتب طال دروس ب ل ش اطات و لزي ارا تافي افية.

تقارير اسبوع ل كل طل ب تلقتب في قبل العمل مة.

- قارير ن تقيي ن لتي تلقتب من قبل العمل مة.
- ش هادة م ستوى الاطار الاو ب ال مشترك من مرج ل لة (CEFR) ل كل طلبة م بعي ان ب ست طيع).
- ن برة م مخصصة م ب ن امج في ظم ةالبيت لالدي (IH)

مرفق ل ل حرم ل ل م عي:

- فصول دراسية فواسعة و بيرة.
- كل ي التل فندسة و الفنون و الطب و التمر ي ض.
- متا خ ل ل م ال حيوان و علم ال آثار.
- ل كمي و تر و برو م ل فتر و خدمة ل تري ت (Wifi) ب ي ك فصول.
- غرف للصلة
- م ل ن ز ري ل خرية ع م ي ب ق ا ع ك و استوي و هات و ال ع ب س ق س.
- مش ي ب ج ل ب ن م ر ك و ر ي ب.
- مطاعم و مقب ل ع في ل ل حرم ل ل م عي.
- ب ن ك و ص ل ي ل ية و م ح ل ت ج ا ية.



ل ل م ع ي



ال س ر ك ن



ال م ر ك ل ل ري ل خري

Social and personal development activities

- Afternoon sports, activities and visits
- 1 full-day excursion per week

Accommodation details

- Private student apartments – single rooms, shared bathrooms
- Off-campus accommodation (15-20 minute walk; bus provided)
- Single room accommodation for chaperones in the same building as girls
- 24-hour security at gated accommodation, which is completely secure, and no outsiders are allowed at any time
- Doctor on call 24 hours a day
- Wifi
- Breakfast, lunch and dinner on campus – halal food, Middle Eastern and Indian cuisine (packed lunch on excursion days)

Transport

- Return airport transfers on private bus
- Private bus for all one day excursions
- Health Insurance
- Health insurance for students and supervisors to cover any illness or accident which may be experienced during the programme

Miscellaneous

- Information and orientation provided to students, parents and teachers by your IH representative
- SIM cards provided for students and supervisors directly on arrival, with €10 pre-paid credit
- Orientation at commencement of programme • IH Galway Coordinator dedicated to the group for the duration of their stay
- Professional Development Programme for chaperones, including educational visits and English lessons, if requested, at our adult centre
- Prayer room provided in school
- End of programme ceremony with final certificates and reports

نشاطات لبرنامج الامتيازية والشخصية:

- رخصات ونشاطات زيارات في فترة مبلع ظم.
- يوم رحلة كالم في لظ اسوع.

فصل ١١: القامة:

- شقق سريعة خلية لطلبات - غرف فردية وحمامات مشتركة.
- خدمات خارج سكن لاجرم لاجمعي (15-20 دقيق قلمشي مع توفير فضلة)
- غرف فردية سريعة قلمشي فانتيف سبعين الى طالبات.
- رجل امن عيب ليل سكن في مدار 24 ساعة، الى سكن امن تمام ولايس لمخارج بلادخول قطعاً.
- طبيب في مدار 24 ساعة في اليوم.
- خدمة الانترنت (Wifi)
- عام حال فطور و غداء وعشاء في لاجرم لاجمعي و مطبخ خدي و عديّة. (غداء مجاني في يوم للرحلة)

وسائل لواصلات:

- فضالة نقل خص نقل عودة لاي مطار.
- فضالة خصة لجمع ايام ارحالت.

للتلميذ نص حي:

- تأييد نصائح أطباء و المشرفات في غطي جميع أحوال و غطاءات الصحة احوال حوادث التي قد تحصل ال فتره قبل ان ارجو.

مفترقات:

- سيذهب مدير منظم البيت الدلبي في غل والي لاطير ليضلع ملتوجي هات معال طلاب و الأهلي وال فرسيين.
- سيقور شريح قمبوقة ألف عيش البرصي د 0 في ورو للطل طالبات والمش فاتل حطة وصل من.
- سين في دالتو حجة لحظ بد عليرن ام ج.
- سيخصص نهسقة من منظم البيت الدلبي في غل والي لاطير ملجوع عطي لفة فنتر فاق امتهم.
- في حال الطلب، سيخصص برن ام لملق في عالم هيل قطن في على الاشراف سامفيا زيارات علي في و دروس لبالغة الانجلي في في مكنزنا.
- سيقور خفصة صلا في ال مدرسة.
- سيكوف في فصل لاطيرن ام ج قوري وش هاداتن هلي.
- سيفر ممل البيت الدلبي ال عمل و مات و خط لاطيرن ام لمل الب و الأهلي والم عملين

Some testimonials from UAE students from 2015:

"This summer was an adventure for all of us. It was something new too. It helped us improve our selves in many ways, like: how to communi-cate with people, how to make new friends and how to be brave and have fun. We are thankful for this opportunity and all thanks goes to our beloved father Mohammed bin Zayed and thank you all who helped us to live and be in this one of a kind adventure."

Safa Alhosani

It was a satisfying advantageous trip. Worth every second of our lives. A full of benefits programme. I'm so glad I experienced it. "

Shaima Yaaqoub Alhammadi

"Galway wasn't an ordinary place, it had people that cared for our being, and helped improve our skills either it be in speaking or writing. It was our great pleasure to be there."

Anood Al-Ali

To book, please contact your education agent or contact the IH team in the Middle East:

Ms. Clare Holohan ([+966502819031](tel:+966502819031))

Mr. Niall Heneghan ([+966569905950](tel:+966569905950))



صلوات طالب انتقي مسابقه صريف 2015

بعض لطلبات التي شي هذل هذل بلون امغي 2015:

كان هذا الصريف مغامره لطلنا, وفي فسرال وقت كان في الجدي بطقس اعدنا لحيه تطهير فون بطرق متعدده نخل: لحيه قاليه واصل مع الأخين, ولحيه قتلون صلقات جيده, ولحيه فتصيح نيش جاعة وقضي نوقت متبع ان حن متق ليتحصولنا لحيه ملاه فرصه وكل جفيل الشكر عودلي لادن ال يحيي محمب نزايد وشكر لكم جيع لحيه مساعين ال خوض هذه مغامره ال مهيزه وحن ا جزاء في ها. صفال احسيني

كل تر حله متبعه لحيه قبل مغامره تستحق كل ثل في ه من حيتان. ان هذال لمرام جمل عي عقلوا يد ونا ج داس عي دخل خوض ها. شي داعي عيوب ل حمادي

ل متكن غالواي مجرد مكان اعني ادي ببل كافي ها لاسي يقم مون لوجودنا وساعونا لحيه تطهير م هاتنا اسواء كل ثل ثل ثل ا لثحدثا. كان شرف لنت لوجدنا فياك. عن ودل لحي

للحجز لرج ال هذ واصل مع عي لال لال عي م او مغربي لبلدي ل دولي (IH) فيال شرق الاوسط.

السيده لثيهر هولوهان (+966502819031)

السيده لثيهر هان (+966569905)

International House World Organisation.



**International
House**
Galway